立法會 Legislative Council

(issued by email only) LC Paper No. CB(3) 29/20-21

Ref. : CB(3)/M/MR

Tel: 3919 3300

Date: 15 October 2020

From: Clerk to the Legislative Council

To : All Members of the Legislative Council

Three motions under the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382)

Further to LC Paper No. CB(3) 218/19-20 dated 17 December 2019, Members are invited to note that:

- (a) As Miss Tanya CHAN has ceased to serve as a Member of the Legislative Council after 30 September 2020, the two motions proposed by her under Cap. 382 have lapsed and shall not be moved; and
- (b) Hon CHUNG Kwok-pan has withdrawn his notice of the motion proposed under Cap. 382 concerning the social conflicts arising from the proposed amendments to the Fugitive Offenders Ordinance (Cap. 503).
- 2. In view of the above development and with the President's consent, the debate and voting arrangements for the 11 motions set out on the Agenda of the Legislative Council and proposed under Article 73(5) and (10) of the Basic Law and Cap. 382 have been updated (**Appendix 1 and Appendix 2** (Chinese version only)) for Members' information.

(Dora WAI) for Clerk to the Legislative Council

Encls.

11 motions under Article 73(5) and (10) of the Basic Law or the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382)

Four debates (updated on 15 October 2020)

Mover (date of the Council meeting at which the motion originally scheduled to be dealt with)	Provision	Motion	Wording		
The incident of assaults which occurred in Yuen Long Station of West Rail Line of the MTR Corporation Limited ("MTRCL") on 21 July 2019 ("the 721 incident") (covering two motions) ¹					
Hon LAM Cheuk-ting (23.10.2019)	Legislative Council	1	LC Paper No. <u>CB(3) 24/19-20</u> Appendix 18		
Hon Claudia MO (23.10.2019)	(Powers and Privileges) Ordinance	1	LC Paper No. <u>CB(3) 24/19-20</u> Appendix 13		
As Hon Claudia MO's motion concerns both the 721 incident and the 831 incident referred to below, the motion will not be voted upon after this joint debate comes to a close, and will be put to vote after Ms MO's reply in the second joint debate.					
nd joint debate:	MTRCL on 31 August 2019 ("the 83	1 incident			
Hon Alvin YEUNG (23.10.2019)	Article 73(5) and (10) of	1	LC Paper No. <u>CB(3) 24/19-20</u> Appendix 1		
Dr Hon KWOK Ka-ki (23.10.2019)	the Basic Law	1	LC Paper No. <u>CB(3) 24/19-20</u> Appendix 2		
Hon KWONG Chun-yu (23.10.2019)	Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance	1	LC Paper No. <u>CB(3) 24/19-20</u> Appendix 19		
	(date of the Council meeting at which the motion originally scheduled to be dealt with) st joint debate: Hon LAM Cheuk-ting (23.10.2019) Hon Claudia MO (23.10.2019) As Hon Claudia below, the moti will be put to vend joint debate: Hon Alvin YEUNG (23.10.2019) Dr Hon KWOK Ka-ki (23.10.2019) Hon KWONG	(date of the Council meeting at which the motion originally scheduled to be dealt with) The incident of assaults which occur Rail Line of the MTR Corporation L ("the 721 incident") (covering two mode of the MTR Corporation L ("the 721 incident") (covering two mode of the MTR Corporation L ("the 721 incident") (covering two mode of the MTR Corporation L ("the 721 incident") (covering two mode of the MTR Corporation L ("the 721 incident") (covering two mode of the MTR Council (Powers and Privileges) Ordinance (Powers and Privileges) Ordinance of the MTR Council of the MTR Counc	(date of the Council meeting at which the motion originally scheduled to be dealt with) The incident of assaults which occurred in Yr Rail Line of the MTR Corporation Limited ("The 721 incident") (covering two motions)\frac{1}{1} Hon LAM Cheuk-ting (23.10.2019) Hon Claudia MO (23.10.2019) Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance Provision Motion Motion Motion Motion Motion Motion Motion The incident of assaults which occurred in Yr Rail Line of the MTR Corporation Limited ("Powering two motions)\frac{1}{2} Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance 1 As Hon Claudia MO's motion concerns both the 721 incident and below, the motion will not be voted upon after this joint debuild be put to vote after Ms MO's reply in the second joint debuild motion of assaults which occurred in Indiginal Motion The incident of assaults which occurred in Indiginate o		

This joint debate includes the part concerning the 831 incident in Hon Claudia MO's motion above and the other three motions which seek to investigate the 831 incident. After this joint debate comes to a close, Ms MO's motion will be put to vote.

Voting order	Mover (date of the Council meeting at which the motion originally scheduled to be dealt with)	Provision	Motion	Wording
Thir	d joint debate:	The Police's handling of protesters the protests during the "anti-ex (covering five motions)		
1-2.	1-2. Dr Hon KWOK Ka-ki (23.10.2019) Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinand		2	LC Paper No. <u>CB(3) 24/19-20</u> Appendices 16 and 17
3.	Dr Hon Fernando CHEUNG (23.10.2019)	Article 73(5) and (10) of the Basic Law	1	LC Paper No. <u>CB(3) 24/19-20</u> Appendix 12
4.	Dr Hon KWOK Ka-ki (13.11.2019)	Article 73(5) and (10) of	1	Issued via LC Paper No. CB(3) 92/19-20
5.	Hon Kenneth LEUNG (11.12.2019)	the Basic Law	1	Issued via LC Paper No. CB(3) 171/19-20
Fo	ourth debate:	Causes and consequences of the amendments to the Fugitive Offender matters		
1.	Dr Hon Priscilla LEUNG - Amendment proposed by Hon James TO (27.11.2019)	Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance	1	Original motion and amendment were issued respectively via LC Paper Nos. CB(3) 131/19-20 and CB(3) 155/19-20

4 項辯論(共 11 項議案)的發言及表決安排 (2020年10月15日更新)

附錄 2 Appendix 2 (只備中文本 Chinese version only)

程序	第1項合併辯論 2019年7月21日於香港鐵路有限公司("港鐵")西 鐵線元朗站發生的襲擊事件("721事件") (涵蓋2項議案) ¹	第2項合併辯論 2019年8月31日在港鐵太子站發生的襲擊事件 ("831事件") (涵蓋4項議案,包括毛孟靜議員的議案) ²	第3項合併辯論 警方在"反送中"運動中對待示威者及於示威 現場執行職務的人士的方式 (涵蓋5項議案)	第 4 項辯論 修訂 (逃犯條例) (第503章)引發的騷亂的前因 後果及相關事宜
1.	林卓廷議員*發言及動議其議案,以啟動辯論	毛孟靜議員 *發言及動議其議案,以啟動辯論	郭家麒議員 *發言及動議其議案,以啟動辯論	梁美芬議員 *發言及動議其議案,以啟動辯論
2.	毛孟靜議員發言,無須在此階段動議議案	楊岳橋議員*/郭家麒議員*/鄺俊宇議員* 順序發言,無須在此階段動議議案	張超雄議員*/梁繼昌議員* 順序發言,無須 在此階段動議議案	
3.			F	就梁美芬議員的議案提出修正案的涂謹申議員 發言
4.	官員發言	官員發言	官員發言	官員發言
5.	其他議員發言	其他議員發言	其他議員發言	其他議員發言
6.	Ŧ.	楊岳橋議員*/郭家麒議員*/鄺俊宇議員* 順序再次發言	張超雄議員*/梁繼昌議員 *順序再次發言	
7.				梁美芬議員 *就涂謹申議員的修正案發言
8.	官員再次發言	官員再次發言	官員再次發言	官員再次發言
9.	林卓廷議員*答辯,合併辯論結束 (毛孟靜議員在第2項合併辯論才答辯,並在她答辯 後,才表決她的議案。)	毛孟靜議員 *答辯,合併辯論結束	郭家麒議員*答辯,合併辯論結束	涂謹申議員動議其修正案,主席將修正案付諸表決 梁美芬議員 *答辯
10.	主席將 林卓廷議員 *的議案付諸表決	主席將 毛孟靜議員 *的議案付諸表決	主席將 郭家麒議員* 的第一項議案付諸表決	表決 梁美芬議員 *的原議案或經涂謹申議員修正的議案(視乎情況而定)
11.		不論毛孟靜議員的議案是否獲得通過,楊岳橋 議員*均可動議其議案,主席將議案付諸表決	不論郭家麒議員*的第一項議案是否獲得 通過,他均可動議其第二項議案,主席將議案 付諸表決	
12.		不論上述任何議案是否獲得通過,郭家麒議員* 均可動議其議案,主席將議案付諸表決	不論上述任何議案是否獲得通過,張超雄議員* 均可動議其議案,主席將議案付諸表決	
13.		不論上述任何議案是否獲得通過,獻俊宇議員* 均可動議其議案,主席將議案付諸表決	不論上述任何議案是否獲得通過,郭家麒議員* 均可動議其第三項議案,主席將議案付諸表決	
14.			不論上述任何議案是否獲得通過,梁繼昌議員* 均可動議其議案,主席將議案付諸表決	

¹ 鑒於毛孟靜議員的議案同時涉及721事件和831事件,在此項合併辯論完畢後,**暫不表決毛議員的議案。毛議員的議案會在第2項合併辯論時,待毛議員答辯後,才付諸表決。** 2 此項合併辯論包括上述毛孟靜議員議案中有關831事件的部分,以及另外3項旨在調查831事件的議案。**在此項合併辯論完畢後,毛議員的議案會付諸表決。**

立法會 Legislative Council

LC Paper No. CB(3) 218/19-20

Ref. : CB(3)/M/MR

Tel: 3919 3300

Date: 17 December 2019

From: Clerk to the Legislative Council

To : All Members of the Legislative Council

Two motions under the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382)

Further to LC Paper No. CB(3) 195/19-20 dated 9 December 2019 concerning the debate and voting arrangements for 19 motions under Article 73(5) and (10) of the Basic Law and Cap. 382, I wish to inform Members that as Mr Gary FAN and Mr AU Nok-hin have ceased to be Members of the Legislative Council, the two motions (out of the above 19 motions) which are respectively proposed by Mr FAN and Mr AU shall not be moved.

2. The updated debate and voting arrangements for the 17 motions are set out in **Appendix 1 and Appendix 2** (Chinese version only) for Members' information.

(Dora WAI) for Clerk to the Legislative Council

Encls.

17 motions under Article 73(5) and (10) of the Basic Law or the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382)

Five joint debates (updated on 17 December 2019)

The protest which occurred outside the (covering three motions) Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance Article 73(5) and (10) of	Motion Legislativ	Wording We Council on 12 June 2019 LC Paper No. CB(3) 723/18-19 Appendix 1 LC Paper No. CB(3) 723/18-19		
(covering three motions) Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance Article 73(5) and (10) of	1	LC Paper No. <u>CB(3) 723/18-19</u> Appendix 1 LC Paper No.		
Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance Article 73(5) and (10) of		<u>CB(3) 723/18-19</u> Appendix 1 LC Paper No.		
Article 73(5) and (10) of	1	_		
Article /3(5) and (10) of		Appendix 2		
the Basic Law	1	LC Paper No. <u>CB(3) 771/18-19</u> Appendix 1		
Second joint debate: The incident of assaults which occurred in Yuen Long Station of West Rail Line of the MTR Corporation Limited ("MTRCL") on 21 July 2019 ("the 721 incident") (covering two motions) ¹				
Legislative Council	1	LC Paper No. <u>CB(3) 24/19-20</u> Appendix 18		
(Powers and Privileges) Ordinance	1	LC Paper No. <u>CB(3) 24/19-20</u> Appendix 13		
ia MO's motion concerns both the 721 incide all not be voted upon after this joint debate as reply in the third joint debate.				
The incident of assaults which occurre on 31 August 2019 ("the 831 incide Hon Claudia MO's motion) ²				
Article 73(5) and (10) of	1	LC Paper No. <u>CB(3) 24/19-20</u> Appendix 1		
	1	LC Paper No. <u>CB(3) 24/19-20</u> Appendix 2		
	1	LC Paper No. <u>CB(3) 24/19-20</u> Appendix 19		
	Article 73(5) and (10) of	Article 73(5) and (10) of the Basic Law 1 Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance		

the other three motions which seek to investigate the 831 incident. After this joint debate comes to a

close, Ms MO's motion will be put to vote.

Voting order	Mover (date of the Council meeting at which the motion originally scheduled to be dealt with)	Provision	Motion	Wording	
Four	rth joint debate:	The Police's handling of protesters the protests during the "anti-e (covering seven motions)	and pers xtradition	ons performing duties in to China" movement	
1-2.	Hon Tanya CHAN (23.10.2019)	Legislative Council	2	LC Paper No. <u>CB(3) 24/19-20</u> Appendices 14 and 15	
3-4.	Dr Hon KWOK Ka-ki (23.10.2019)	(Powers and Privileges) Ordinance	2	LC Paper No. <u>CB(3) 24/19-20</u> Appendices 16 and 17	
5.	Dr Hon Fernando CHEUNG (23.10.2019)	Article 73(5) and (10) of the Basic Law	1	LC Paper No. <u>CB(3) 24/19-20</u> Appendix 12	
6.	Dr Hon KWOK Ka-ki (13.11.2019)	Article 73(5) and (10) of	1	Issued via LC Paper No. CB(3) 92/19-20	
7.	Hon Kenneth LEUNG (11.12.2019)	the Basic Law	1	Issued via LC Paper No. <u>CB(3) 171/19-20</u>	
Fift	Fifth joint debate: Causes and consequences of the social conflicts or disturbances arising from the amendments to the Fugitive Offenders Ordinance (Cap. 503) and relations matters (covering two motions)				
1.	Hon CHUNG Kwok-pan (13.11.2019)		1	Issued via LC Paper No. <u>CB(3) 93/19-20</u>	
2.	Dr Hon Priscilla LEUNG - Amendment proposed by Hon James TO (27.11.2019)	Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance	1	Original motion and amendment were issued respectively via LC Paper Nos. <u>CB(3) 131/19-20</u> and <u>CB(3) 155/19-20</u>	

5 項合併辯論(共 17 項議案)的發言及表決安排 (2019年12月17日更新)

程序	第1項合併辯論 2019年6月12日立法會外發生的示威 事件(涵蓋3項議案)	第2項合併辯論 2019年7月21日於香港鐵路有限公司 ("港鐵")西鐵線元朗站發生的襲擊 事件("721事件")(涵蓋2項議案) ¹	第3項合併辯論 2019年8月31日在港鐵太子站發生的 襲擊事件("831事件") (涵蓋4項 議案,包括毛孟靜議員的議案) ²	第 4 項合併辯論 警方在"反送中"運動中對待示威者 及於示威現場執行職務的人士的 方式(涵蓋7項議案)	第 5 項合併辯論 修訂《逃犯條例》(第503章)引發的 社會衝突或騷亂的前因後果及相關 事宜(涵蓋2項議案)
1.	尹兆堅議員 *發言及動議其議案, 以啟動辯論	林卓廷議員*發言及動議其議案, 以啟動辯論	毛 孟靜議員 *發言及動議其議案, 以啟動辯論	陳淑莊議員 *發言及動議其議案, 以啟動辯論	鍾國斌議員* 發言及動議其議案, 以啟動辯論
2.	譚文豪議員*/郭家麒議員* 順序 發言,無須在此階段動議議案	毛孟靜議員發言,無須在此階段動議 議案	楊岳橋議員*/郭家麒議員*/ 鄺俊宇議員 *順序發言,無須在此 階段動議議案	郭家麒議員*/張超雄議員*/ 梁繼昌議員*順序發言,無須在 此階段動議議案	梁美芬議員 *發言,無須在此階段 動議議案
3.					就梁美芬議員的議案提出修正案的 涂謹申議員發言
4.	官員發言	官員發言	官員發言	官員發言	官員發言
5.	其他議員發言	其他議員發言	其他議員發言	其他議員發言	其他議員發言
6.	譚文豪議員*/郭家麒議員* 順序再次 發言		楊岳橋議員*/郭家麒議員*/ 鄭俊宇議員*順序再次發言	郭家麒議員*/張超雄議員*/ 梁繼昌議員*順序再次發言	梁美芬議員*就涂謹申議員的修正案 發言 梁美芬議員*再次就其議案發言
7.	官員再次發言	 官員再次發言	官員再次發言	官員再次發言	官員再次發言
8.	尹兆堅議員 *答辯,合併辯論結束	林卓廷議員*答辯,合併辯論結束 (毛孟靜議員在第3項合併辯論才答辯, 並在她答辯後,才表決她的議案。)	毛孟靜議員 *答辯,合併辯論結束	陳莊淑議員 *答辯,合併辯論結束	鍾國斌議員*答辯,合併辯論結束
9.	主席將尹兆堅議員*的議案付諸表決	主席將 林卓廷議員 *的議案付諸表決	主席將 毛孟靜議員 *的議案付諸表決	主席將 陳淑莊議員* 的第一項議案付諸表決	主席將鍾國斌議員*的議案付諸表決
10.	不論尹兆堅議員的議案是否獲得 通過,譚文豪議員*均可動議其議案, 主席將議案付諸表決		不論毛孟靜議員的議案是否獲得 通過,楊岳橋議員*均可動議 其議案,主席將議案付諸表決	不論陳淑莊議員*的第一項議案是否 獲得通過,她均可動議其第二項 議案,主席將議案付諸表決	不論鍾國斌議員的議案是否獲得 通過,梁美芬議員*均可動議其議案
11.	不論上述任何議案是否獲得通過, 郭家麒議員*均可動議其議案,主席將 議案付諸表決		不論上述任何議案是否獲得通過, 郭家麒議員*均可動議其議案,主席 將議案付諸表決	不論上述任何議案是否獲得通過, 郭家麒議員*均可動議其第一及 第二項議案,主席逐一將議案付諸 表決	涂謹申議員動議其修正案,主席將 修正案付諸表決
12.			不論上述任何議案是否獲得通過, 鄺俊宇議員*均可動議其議案 ,主席 將議案付諸表決	不論上述任何議案是否獲得通過, 張超雄議員*均可動議其議案,主席 將議案付諸表決	表決 梁美芬議員 *的原議案或經 涂謹申議員修正的議案(視乎情況 而定)
13.				不論上述任何議案是否獲得通過, 郭家麒議員*均可動議其第三項 議案,主席將議案付諸表決	
14.				不論上述任何議案是否獲得通過, 梁繼昌議員*均可動議其議案,主席 將議案付諸表決	

¹ 鑒於毛孟靜議員的議案同時涉及721事件和831事件,在此項合併辯論完畢後,**暫不表決毛議員的議案。毛議員的議案會在第3項合併辯論時,待毛議員答辯後,才付諸表決。** 2 此項合併辯論包括上述毛孟靜議員議案中有關831事件的部分,以及另外3項旨在調查831事件的議案。**在此項合併辯論完畢後,毛議員的議案會付諸表決。**

立法會 Legislative Council

LC Paper No. CB(3) 195/19-20

Ref. : CB(3)/M/MR

Tel: 3919 3300

Date: 9 December 2019

From: Clerk to the Legislative Council

To : All Members of the Legislative Council

Debate and voting arrangements for 19 motions under Article 73(5) and (10) of the Basic Law or the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382)

Members are invited to note that in the 2018-2019 session, the President gave permission for four Members to move, under the captioned Article of the Basic Law and Cap. 382, a total of **four motions** concerning the protest which occurred outside the Legislative Council on 12 June 2019 ("the 612 incident"). The President then directed that two joint debates be held with each covering two of the four motions, and be included in the Agendas for the Council meetings of 3 and 10 July respectively. However, the motions have stood over and have not yet been dealt with by the Council.

- 2. Since the commencement of the 2019-2020 session, the President has given permission for another **15 motions** to be moved by 11 Members under the captioned Article of the Basic Law and Cap. 382.
- 3. All of the above **19 motions** concern the protests in Hong Kong in recent months. They may be categorized as follows, based on their key contents:
 - (a) investigating a single incident, namely:
 - (i) the 612 incident (covered by the four motions mentioned in paragraph 1 above);
 - (ii) the incident of assaults which occurred in Yuen Long Station of West Rail Line of the MTR Corporation Limited ("MTRCL") on 21 July 2019 ("the 721 incident") (covered by two motions¹); and

¹ The two motions include Hon Claudia MO's motion which concerns both the 721 incident and the 831 incident.

- (iii) the incident of assaults which occurred in Prince Edward Station of MTRCL on 31 August 2019 ("the 831 incident") (**covered by four motions**²);
- (b) investigating the Police's handling of protesters and persons performing duties in the protests during the "anti-extradition to China" movement (**covered by eight motions**); and
- (c) investigating the causes and consequences of the social conflicts or disturbances arising from the amendments to the Fugitive Offenders Ordinance (Cap. 503) and related matters (covered by two motions).
- 4. As the 19 motions are considerable in number, to make effective use of the Council's time and avoid repetition of arguments, the President has decided that **five joint debates** be held in accordance with the above grouping (including re-grouping the four motions concerning the 612 incident mentioned in paragraph 1 under one joint debate). The details of such debates are in **Appendix 1**.
- 5. The speaking and voting arrangements for the five joint debates are in **Appendix 2** (Chinese version only). In each joint debate, each Member may only speak once and the time limit is 15 minutes, while the motion movers will have another opportunity to speak again with the time limit also set at 15 minutes before their motions are put to vote. The public officer will not be subject to any speaking time limit. After each joint debate comes to a close, the motions/amendment will be voted upon in accordance with the order set out in Appendix 2.
- 6. Members are also invited to note that if Members propose further motions with summoning power which concern the protests in Hong Kong in recent months, the President may adjust the above debate arrangements where appropriate or necessary, such as including such new motions in the above joint debates. Members will be informed separately by circular if there is any adjustment.

(Dora WAI) for Clerk to the Legislative Council

Encls.

⁻

² Including the part concerning the 831 incident in Hon Claudia MO's motion and the other three motions which seek to investigate the 831 incident.

19 motions under Article 73(5) and (10) of the Basic Law or the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382)

Five joint debates

Voting order	Mover (date of the Council meeting at which the motion originally scheduled to be dealt with)	Provision	Motion	Wording	
Fir	First joint debate: The protest which occurred outside the Legislative Council on 12 June (covering four motions)				
1.	Hon Andrew WAN (3.7.2019)	Legislative Council	1	LC Paper No. <u>CB(3) 723/18-19</u> Appendix 1	
2.	Hon Jeremy TAM (3.7.2019)	(Powers and Privileges) Ordinance	1	LC Paper No. <u>CB(3) 723/18-19</u> Appendix 2	
3.	Dr Hon KWOK Ka-ki (10.7.2019)	Article 73(5) and (10) of the Basic Law	1	LC Paper No. <u>CB(3) 771/18-19</u> Appendix 1	
4.	Hon AU Nok-hin (10.7.2019)	Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance	1	LC Paper No. <u>CB(3) 771/18-19</u> Appendix 2	
Second joint debate: The incident of assaults which occurred in Yuen Long Station of We of the MTR Corporation Limited ("MTRCL") on 21 ("the 721 incident") (covering two motions) ¹					
1.	Hon LAM Cheuk-ting (23.10.2019)	ting 1	1	LC Paper No. <u>CB(3) 24/19-20</u> Appendix 18	
2.	Hon Claudia MO (23.10.2019)	(Powers and Privileges) Ordinance		LC Paper No. <u>CB(3) 24/19-20</u> Appendix 13	
	the motion will no	MO's motion concerns both the 721 incider of be voted upon after this joint debate coply in the third joint debate.			
Thi	rd joint debate:	The incident of assaults which occurred on 31 August 2019 ("the 831 incident Hon Claudia MO's motion) ²			
1.	Hon Alvin YEUNG (23.10.2019)	Article 73(5) and (10) of	1	LC Paper No. <u>CB(3) 24/19-20</u> Appendix 1	
2.	Dr Hon KWOK Ka-ki (23.10.2019)	the Basic Law	1	LC Paper No. <u>CB(3) 24/19-20</u> Appendix 2	
3.	Hon KWONG Chun-yu (23.10.2019)	Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance	1	LC Paper No. <u>CB(3) 24/19-20</u> Appendix 19	
² This joint debate includes the part concerning the 831 incident in Hon Claudia MO's motion above and the other three motions which seek to investigate the 831 incident. After this joint debate comes to a					

close, Ms MO's motion will be put to vote.

Voting order	Mover (date of the Council meeting at which the motion originally scheduled to be dealt with)	Provision	Motion	Wording	
Fourth joint debate:		The Police's handling of protesters the protests during the "anti-e (covering eight motions)	and pers	sons performing duties in to China" movement	
1-2.	Hon Tanya CHAN (23.10.2019)	Legislative Council	2	LC Paper No. <u>CB(3) 24/19-20</u> Appendices 14 and 15	
3-4.	Dr Hon KWOK Ka-ki (23.10.2019)	(Powers and Privileges) Ordinance	2	LC Paper No. <u>CB(3) 24/19-20</u> Appendices 16 and 17	
5.	Dr Hon Fernando CHEUNG (23.10.2019)	Article 73(5) and (10) of the Basic Law	1	LC Paper No. <u>CB(3) 24/19-20</u> Appendix 12	
6.	Hon Gary FAN (30.10.2019)	Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance	1	Issued via LC Paper No. <u>CB(3) 58/19-20</u>	
7.	Dr Hon KWOK Ka-ki (13.11.2019)	Article 73(5) and (10) of	1	Issued via LC Paper No. <u>CB(3) 92/19-20</u>	
8.	Hon Kenneth the Basic Law		1	Issued via LC Paper No. <u>CB(3) 171/19-20</u>	
Fif	th joint debate:	Causes and consequences of the social co amendments to the Fugitive Offender matters (covering two motions)			
1.	Hon CHUNG Kwok-pan (13.11.2019)		1	Issued via LC Paper No. <u>CB(3) 93/19-20</u>	
2.	Dr Hon Priscilla LEUNG - Amendment proposed by Hon James TO (27.11.2019)	Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance	1	Original motion and amendment were issued respectively via LC Paper Nos. CB(3) 131/19-20 and CB(3) 155/19-20	

5 項合併辯論(共 19 項議案)的發言及表決安排

程序	第1項合併辯論 2019年6月12日立法會外發生的示威 事件(涵蓋4項議案)	第2項合併辯論 2019年7月21日於香港鐵路有限公司 ("港鐵")西鐵線元朗站發生的襲擊 事件("721事件") (涵蓋2項議案) ¹	第3項合併辯論 2019年8月31日在港鐵太子站發生的 襲擊事件("831事件") (涵蓋4項 議案,包括毛孟靜議員的議案) ²	第4項合併辯論 警方在"反送中"運動中對待示威者 及於示威現場執行職務的人士的 方式(涵蓋8項議案)	第 5 項合併辯論 修訂《逃犯條例》(第503章)引發的 社會衝突或騷亂的前因後果及相關 事宜(涵蓋2項議案)
1.	尹兆堅議員* 發言及動議其議案, 以啟動辯論	林卓廷議員* 發言及動議其議案, 以啟動辯論	毛孟靜議員 *發言及動議其議案, 以啟動辯論	陳淑莊議員 *發言及動議其議案, 以啟動辯論	鍾國斌議員* 發言及動議其議案, 以啟動辯論
2.	譚文豪議員*/郭家麒議員*/ 區諾軒議員* 順序發言,無須在此階段 動議議案	毛孟靜議員發言,無須在此階段動議 議案	楊岳橋議員*/郭家麒議員*/ 鄺俊宇議員 *順序發言,無須在此 階段動議議案	郭家麒議員*/張超雄議員*/ 范國威議員*/梁繼昌議員*順序 發言,無須在此階段動議議案	梁美芬議員 *發言,無須在此階段 動議議案
3.	-	+			就梁美芬議員的議案提出修正案的 涂謹申議員發言
4.	官員發言	官員發言	官員發言	官員發言	官員發言
5.	其他議員發言	其他議員發言	其他議員發言	其他議員發言	其他議員發言
6.	譚文豪議員*/郭家麒議員*/ 區諾軒議員*順序再次發言		楊岳橋議員*/郭家麒議員*/ 鄺俊宇議員 *順序再次發言	郭家麒議員*/張超雄議員*/ 范國威議員*/梁繼昌議員*順序再次 發言	
7.	官員再次發言	 官員再次發言		官員再次發言	梁美芬議員* 再次就其議案發言 官員再次發言
8.	尹兆堅議員 *答辯,合併辯論結束	林卓廷議員*答辯,合併辯論結束 (毛孟靜議員在第3項合併辯論才答辯, 並在她答辯後,才表決她的議案。)	毛孟靜議員 *答辯,合併辯論結束	陳莊淑議員*答辯,合併辯論結束	鍾國斌議員*答辯,合併辯論結束
9.	主席將 尹兆堅議員 *的議案付諸表決	主席將 林卓廷議員 *的議案付諸表決	主席將 毛孟靜議員 *的議案付諸表決	主席將 陳淑莊議員* 的第一項議案付諸表決	主席將鍾國斌議員*的議案付諸表決
10.	不論尹兆堅議員的議案是否獲得 通過,譚文豪議員*均可動議其議案, 主席將議案付諸表決	4	不論毛孟靜議員的議案是否獲得 通過,楊岳橋議員*均可動議 其議案,主席將議案付諸表決	不論陳淑莊議員*的第一項議案是否 獲得通過,她均可動議其第二項 議案,主席將議案付諸表決	不論鍾國斌議員的議案是否獲得 通過,梁美芬議員*均可動議其議案
11.	不論上述任何議案是否獲得通過, 郭家麒議員*均可動議其議案,主席將 議案付諸表決	4	不論上述任何議案是否獲得通過, 郭家麒議員*均可動議其議案,主席 將議案付諸表決	不論上述任何議案是否獲得通過, 郭家麒議員*均可動議其第一及第二 項議案,主席逐一將議案付諸表決	涂謹申議員動議其修正案,主席將 修正案付諸表決
12.	不論上述任何議案是否獲得通過, 區諾軒議員*均可動議其議案,主席將 議案付諸表決		不論上述任何議案是否獲得通過, 鄺俊宇議員*均可動議其議案 ,主席 將議案付諸表決	不論上述任何議案是否獲得通過, 張超雄議員*均可動議其議案,主席 將議案付諸表決	表決 梁美芬議員 *的原議案或經 涂謹申議員修正的議案(視乎情況 而定)
13.				不論上述任何議案是否獲得通過, 范國威議員*均可動議其議案,主席 將議案付諸表決	
14.				不論上述任何議案是否獲得通過, 郭家麒議員*均可動議其第三項議 案,主席將議案付諸表決	
15.				不論上述任何議案是否獲得通過, 梁繼昌議員*均可動議其議案,主席 將議案付諸表決	

¹ 鑒於毛孟靜議員的議案同時涉及721事件和831事件,在此項合併辯論完畢後,**暫不表決毛議員的議案。毛議員的議案會在第3項合併辯論時,待毛議員答辯後,才付諸表決。** 2 此項合併辯論包括上述毛孟靜議員議案中有關831事件的部分,以及另外3項旨在調查831事件的議案。**在此項合併辯論完畢後,毛議員的議案會付諸表決。**